

# 大灣區美食之旅

香港/深圳/廣州/開平/臺山/澳門

客家風味餐/乳鴿風味餐 美食 燒臘風味/開平漁民宴 安排 臺山風味餐

團號: GBA9/9E

優秀中英文 服務 導遊服務 無購物包小費

早/午/晚



#### Day1

原居地Home/香港Hong Kong (HKG) 今日搭乘客機前往中國大灣區香港。

Today take a flight to Hong Kong in the Greater Bay Area of China。

住: 飛機上 On the flight

#### Day2

#### 抵達香港Hong Kong (HKG)

今日抵達香港機場,前往指定地點,乘酒店shuttle前往酒店 (07:00am-11:00pm)。辦理入住後,剩下時間由您自由安排。 今天不含餐。(酒店下午15:00之後入住)

Arrival of Hong Kong, proceed to meeting point for take the hotel shuttle bus to hotel. (From 07:00am to 11:00pm ). After checking in, you have a free time for own leisure. There is no meal today. (Check in the hotel after 3:00 pm)

住:香港麗豪酒店或同級Regal Riverside Hotel or similar

#### Day3

香港Hong Kong

里餐後,於指定時間於酒店接,開始精彩紛呈的香港半日遊。首先前往維多利亞山頂,這裡我們可以俯瞰維多利亞 港,九龍半島和香港半島。之後前往香港仔漁村,一個天然的理想颱風錨地,這裡可以看到香港"船民"和他們五 資六色的帆船的家屋。經過風景秀麗的淺水灣,最後抵達 赤柱市場,各種各樣的旅遊紀念品和商品,等著你來體驗 新數價的樂趣。行程結束後送返酒店,或送尖沙咀 K11 購物藝術館(自由活動)

期刊整价能(目由注则)。
After breakfast, start our Hong Kong Island tour. Visit Victoria Peak, where you can have a bird's-eye view of Victoria Harbor, the Kowloon Peninsular and Hong Kong Island. Continue to Aberdeen Fishing Village, the natural ideal typhoon anchorage home to what remains of Hong Kong's "boat people" and their colorful junks. Drive by Repulse Bay, and then Stanley Market where draws thousands of visitors here to bargain and hunt for various souvenirs. The tour will end at K11 shopping mall in TST or back to the hotel or back to the hotel.

住:香港麗豪酒店或同級Regal Riverside Hotel or similar

#### Day4

#### 香港Hong Kong - 深圳Shenzhen

早餐後前往深圳,中國最年輕的現代化大都市,也是海外遊客的購物天堂。抵達後遊覽荔枝公園,觀看當地市民太極晨運。之後前往"深圳眼",被譽為是為深圳打造的璀璨藝術品。繼續前往深圳市正廳,參觀深圳博物館。之後登上帝王觀光塔,這裡可以俯瞰深圳及香港新界風貌。最後前往羅湖商業城自由購物。晚餐享用客家風味餐。

After breakfast, depart to Shenzhen, a modern metropolis known for its shopping destination. We will visit Lichi Park, to view local people practice Taichi for the morning exercise. Continue to Shenzhen Eye, a true marvel in the city. Continue to New City Hall and Shenzhen Museum. Go to Meridian View Tower to have a panoramic view of Shenzhen. Lastly, proceed to Luohu Commercial City free time to shop. Dinner is served Hakka cuisine tonight.

住: 深圳福臨大酒店或同級 Best Western Felicity Hotel or similar

vour travel agent

2025年逢週二美國/加拿大出發 週三抵達香港,3人起訂

#### Day5

深圳Shenzhen

早餐後前往深圳人才公園,是中國首個以獎勵和激勵人才為主題的園區,參觀前海自貿區。午餐後遊覽錦繡中華及民族文化村,可在一園之內綜覽中國璀璨文化和大好河山,於此,你可以感受中國24個有代表性的民族風情習俗,並觀賞大型的「成吉思汗馬戰」表演,大型歌舞劇「龍鳳舞中華」。今晚享用乳鴿風味晚號這樣

Today we will spend another amazing day visiting Shenzhen. After hotel breakfast, proceed to visit Talent Park, the first high-quality urban park with the theme of "talent" in China. Visit Qianhai Free Trade Zone. Continue to Splendid of China and China Folklore Village, where you have deeper understanding of China's culture, history, art and ancient architecture. Enjoy the Genghis Khan Horse War performance and Dragon and Phoenix Dance of China stage show. BBQ Duck special dinner at night.

住: 深圳福臨大酒店或同級 Best Western Felicity Hotel or similar

#### 深圳Shenzhen - 廣州Guangzhou

早餐後車往廣州,參觀陳家祠。陳家祠是集嶺南歷代建築藝術之大成的典型代表,又名"廣東民間工藝博物館",是清朝年間陳氏家族為子弟準備科舉的地方。之後遊覽前英國租界"沙面",聆聽導遊細細訴說當年四大家族拍碼頭的精彩故事。前往廣州CBD區,外觀兩大地標:"小蠻腰"和"月光寶盒"。晚餐享用燒臘晚餐。

After breakfast, we will depart to Guangzhou, visit Chan Clan Ancestral Hall. It is an academic temple built by the 72 Chen clans for their juniors' accommodation and preparation for the imperial examinations in 1894 during the Qing Dynasty. Visit Shamian former British concession. Then continue to Guangzhou CBD District, outside view of Guangzhou Tower, New Guangzhou Art Museum, both are the new landmark of Guangzhou. Roasted meat flavor dinner will be served tonight.

住: 廣州遠洋賓館 Ocean Hotel or similar

#### Day7

# 廣州Guangzhou - 佛山Foshan - 開平Kaiping

早餐後前往佛山,參觀佛山祖廟,在裡面欣賞中國傳統 武術表演。然後繼續前往開平,參觀廣東唯一的世界文 

After breakfast, depart to Foshan, visit Foshan Ancestral Temple, enjoy the traditional Chinese Gongfu show. Continue to Kaiping, visit Diaolou Castle, a fusion of Chinese and Western architectural styles, the only World Heritage Site in Guangdong Province. Tonight's dinner is Peral Delta countryside local cuisine

住: 開平潭江半島飯店

Pan Tower International Hotel or similar

### Day8

#### 開平Kaiping - 臺山Taishan - 澳門Macau

早餐後,前往臺山。臺山市素有"全國第一僑鄉"、"內外兩個臺山"之美譽,有160多萬臺山籍鄉親旅居海外及港澳等90多個國家和地區。抵達後參觀臺山老城,華僑 博物館。作為《狂飆》的拍攝地,臺山再次以獨特的街景和美食走進全球觀眾的視線。午餐享用臺山本地風味,下午前往澳門,入住酒店後自由活動。

After breakfast, continue to Taishan, so-called Overseas Chinese Hometown. Visit the old town, Overseas Chinese Museum. After the Taishan Cuisine lunch continue to Macau, check in hotel and rest of the time free at leisure to explore this enclave.

住: 澳門勵庭海景酒店 Harbourview Hotel Macau or similar

### Day9

#### 離開澳門Macau Departure

早餐後行程結束。或您可以選擇自費項目行程。

After breakfast, your tour ends in the hotel .Or you may choose to join the following options.

送香港國際機場,儘司機—— USD 330/車(7座車) Private transfer to Hong Kong International Airport via Hong Kong, Zhuhai Macau Bridge (drivre only)

#### Option2: 澳門一日遊+送香港酒店—— USD 140/人 Join the Macau day tour and transfer to Hong Kong hotel

參觀耗資3000萬澳元興建的觀音蓮花苑,然後前往澳門塔 這裡您也可以自費登塔,一覽澳門全景。午餐後,繼續參觀 媽閣廟,大三巴牌坊,議事亭前地。遊覽結束後送香港酒店。 visit the Statue of Kun Lam, a construction of 20 meters tall made of bronze which costs almost US\$4 million. Continue to Macau Tower, where you have an option to board the observation deck of the tower. Visit A-Ma Temple, St. Paul's Ruins, Senado Square. Spend some time in Casino before transfer to Hong Kong hotel.

## Option3: 澳門一日遊+送香港國際機場(只適用於 09:00pm之後的離港航班)——USD 140/人 Join the Macau day tour and transfer to Hong Kong International Airport

參觀耗資3000萬澳元興建的觀音蓮花苑,然後前往澳門塔,這裡您也可以自費登塔,一覽澳門全景。午餐後,繼續參觀媽閣廟,大三巴牌坊,議事亭前地。遊覽結束後送香港國際 (只適用於當天ETD 21:00或以後的離港航班) visit the Statue of Kun Lam, a construction of 20 meters tall made of bronze which costs almost US\$4 million.

Continue to Macau Tower, where you have an option to board the observation deck of the tower. Visit A-Ma Temple, St. Paul's Ruins, Senado Square. Spend some time in Casino before transfer to Hong Kong International Airport for your departure flight (ETD after 21:00).

成人

12歲以下兒童 佔床

12歲以下兒童 不佔床不含早

單房差

加訂房

S1439

**S1439** 

\$1049

S410

時價

\*以上團費按美金計算; \*元旦、聖誕、春節、當地重大節假日、公共假期、廣交會及7-8月暑假期間價格請另外諮詢。